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Protokoll nr 6 från ordinarie möte den 20 augusti 
2019 
Plats: Liljeholmen 
Adress: Sjöviksvägen 126 
Rum: konferensrummet 
Tid: 14:00 – 16:00  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Anne Sjökvist, Hörselskadades förening i Stockholm 
Louise Lindström, DHR 
Berit Vikner, SRF,  
 
Närvarande tjänstemän: 
Gabriel Marawgeh, avdelningschef Stadsarkivet Liljeholmen 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Frånvarande: Mia Modig, Dövas förening i Stockholm 
Ola Larsson, arkivarie, Stadsarkivet, 
Anita Odell, OCD föreningen Stockholm 
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm 
 
Gabriel Marawgeh från stadsarkivet berättade om verksamheten i de 
nya lokalerna. Från entrén och vidare upp till konferensrum och 
föreläsningssalen är en ljusslinga installerad som guidar men även 
utsmyckar lokalen på ett både estetiskt och funktionellt sätt. Ellen 
Ruge, konstnär och scenograf har anlitats för genomförandet. Man 
har även övertaget material och glasföremål från tidigare 
gasklockan och glasmuseet för beskådning. Det har tagit 5 år från 
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projektstart till färdig byggnad, området där SA är beläget 
innehades tidigare av Vin&Sprit som hade sina magasin i 
berggrunden, volymen var hela 14 miljoner liter sprit. Två bergrum 
om vardera 150 m2 rymmer arkivmaterial med inriktning på kartor 
och ritningar, totalt ca 3 miljoner, som av UNESCO utsetts till ett 
världsminne. SA på Kungsklippan har kvar sitt personarkiv för 
släktforskning mm. Totalt jobbar ca 100 personer på SA. 
Man delar lokaler med Trafikkontoret som har sin administration i 
samma byggnad. Samarbetspartners är: SDF Hägersten-
Liljeholmen, Stadsmuseet, ARKDES och föreningslivet som är 
under utveckling. Man planerar även att tillsammans med SDF 
starta upp en caféverksamhet och utveckla ytterligare uthyrning av 
lokalerna. 
SA har genomfört ett Öppet Hus som lockat till sig många nya 
besökare (nya medborgare). FHR fick även tillfälle att komma in i 
bergrummen för att se hur man organiserat sitt jättelika arkiv i de 
två 150 meters tunnlarna, mycket spännande och imponerande! 
 
 
 
 
 

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordning 

Vice ordförande Anne Sjökvist öppnade mötet och 
hälsade alla välkomna och dagordningen godkändes. 

Berit Vikner från SRF meddelade att hon väljer att 
avsluta sitt uppdrag i rådet, detta fr.o.m. dagens möte. 
SRF kommer utlysa ett fyllnadsval inom kort. Rådet 
tackade Berit för hennes insats och önska lycka till i 
framtiden. Berit återlämnade sin padda och laddare 
till Christer. 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till 
handlingarna. Till justerare utsågs Louise Lindström. 

 
3. Checklistan. 

Anne och Louise kommer retroaktivt fylla in 
checklistan  
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4. Synpunkter på lokaler och handlingars 
tillgänglighet. 
Lokalen fick klart godkänt bra akustik och miljö. 
Teleslinga finns installerad i föreläsningssalen. Dörrar 
och toaletter tillgänglighetsanpassade. Hissen var 
dock ur funktion vid mötets början men felet 
åtgärdades snabbt. 
 

5. Uppföljningsfrågor. 
 
6a) Louise har gjort en skrivelse angående 
andvändningen av pictogram inom 
kulturförvaltningens publika verksamheter. Hon 
kommer inom kort maila över skrivelsen till Christer 
som stämmer av den vidare handläggningen med Pia 
Ehnhage.( Louise återkommer också med en skrivelse 
om en av de språkliga minoriteterna, den Samiska). 
Christer undersöker vidare vilket ev. behov det finns 
hos Kuf att få en föreläsning om 
funktionshinderperspektiv utifrån ”Programmet för 
Delaktighet och tillgänglighet”. 
 

 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 27 
augusti. 

Utifrån föredragningslistan och kommer rådet 
inkomma till nämnden med synpunkter. 

 Motion angående kultur på stadshusets 
borggård kommer rådet inkomma med en 
skrivelse. 

 Underhåll Stadsbiblioteket, Spelbomskan 16 
genomförande beslut kunde rådet konstatera 
att nuvarande hörselslinga är ur funktion. 
Rådet inkommer med skrivelse till nämnden. 

 Stöd till det fria kulturlivet så noterar rådet att 
det saknas en tillgänglighetsanalys. 

Rådet önskar gärna få en återkoppling från den 
planerade resan inom ramen för ”Euro cities” och 
vilka erfarenheter man gjort och hur man arbetar med 
förbättringar för personer med olika 
funktionsnedsättningar. 
Rådet kommer också återkoppla,( efter sommaren) 
med synpunkter på motionen från FI angående 
skapandet av ett litteraturhus men även övriga 
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motioner och remisser som nyligen kommit rådet 
tillhanda.  
 
 
  

7. Övriga ombyggnadsprojekt. 
Rådet emotser mer information och en presentation av 
Kulturskolans nya lokaler i Husby som kommer delas 
med Kulturhuset/Stadsteatern. Ävenså önskas mer 
information om och kring planeringen av 
Kungsholmens bibliotek som även ska inrymma det 
internationella biblioteket. 

 
8. Synpunkter på inkomna remisser och motioner  

Se punkt 6. 
 

9. Rapporter 
Christer påminde om S.t Julianpriset och att man som 
enskild rådsmedlem kan tipsa om förslag till priset.  
Rådet är ense om att nominera en kandidat, Gunilla 
skriver en motivation. 
Anne informerade om en mycket lyckad invigning av 
HRF:s nya lokaler på Söder, Malmgårdsvägen 63a. 
Socialborgarrådet Jan Jönsson invigningstalade. 

 
 

10. Förslag på möteslokaler till HT 2019. 
Följande lokaler är tänkbara: Kungsholmens 
bibliotek, Tensta Träff, Stadsbiblioteket och HRF nya 
lokaler på Söder.   
Skönhetsrådet är redan inbokat till den 15 oktober. 
 
  

11.  Övriga frågor 
Rådet önskade få en återkoppling på - utifrån möte 
och diskussion med HR-ansvarig på 
kulturförvaltningen - hur man inom förvaltningen 
strategiskt och i samråd med Funktionshindersrådet 
ska genomföra implementeringen av programmet för 
”Delaktighet och Tillgänglighet”.  
Det svar HR ansvarig på kuf nu skrivit, anser rådet 
inte på ett fullödigt vis beskriver vilka konkreta 
insatser kulturförvaltningar planerar att genomföra. 

Rådet saknar fortfarande en konsekvensanalys utifrån 
nämndens uppdrag att öka kulturutbudet generellt i 
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staden i förhållande till den budgetminskning man har 
att hantera på samtliga avdelningar inom kuf. 

Louise berättade att hon mailat vidare Stefan 
Peterssons (KTH) PowerPoint presentation i 
junimötet till de (olika) bostadsbolagens 
funktionshindersråd och till SIS TK 493 publika 
symboler. 

Christer bjöd in rådet till riksfinalen av 
Funkisfestivaln på Stockholm Waterfront som äger 
rum måndag den 26 augusti kl. 18:30  

      Nästa möte den 17 september, lokal meddelas senare. 
 

 
     

Balanslista 2018 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 
kommentar 

 Gå in på jämför Stockholm -
http://www.stockholm.se/jamfor. 
Tillgängligheten presenteras 
med 9 olika ikoner per 
verksamhet. Finns det s.k. 
pictogram till varje verksamhet? 
Info om upplägget. 

Rådet 
 
 
 
 
Sekreteraren 

fortlöpande 

Vilka effekter har Gunnar 
Hägers rapport fått gällande 
Stadsmuseet, 
tillgänglighetsarbete 

Anne Sjökvist 

Klart ht 2019, rådet 
genomför ett 
studiebesök på plats 
under hösten 

Skapa arbetsgrupper utifrån 
programmet ”Ett Stockholm för 
alla” 

Ordförande Pågående 

Hur kan (ska) rådet i samarbete 
med kulturförvaltningen 
utveckla nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande kontakt 
med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på KUF. 
HR och kulturskolan 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna 
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Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen
PO Törnqvist 

Från jan -19 och 
framåt 

Bevaka ombyggnad av 
Medborgarhuset. 

Lokalstrateg,  
Kulturförvaltningen
PO Törnqvist 

Från jan -19 och 
framåt 

 

 
 
Gunilla Göran ordf.                Louise Lindström      
                                  Justerare 
 
 
 
Christer Nygren sekreterare 


